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SAMPLE - REQUEST FOR VULNERABLE SECTOR SCREENING 
 
 
 
 
1. This is to confirm that _______________ ________ __________________ 
            Service Number         Rank    Name 
is a member of the Cadet Instructors Cadre, a component of the Canadian Forces that 
specializes in the administration, organization, training and supervision of cadets.  Cadets 
are young persons between the age of 12 and 18. 
 
2. With the protection and safety of youth as the goal the Department of National 
Defence has a moral, ethical and legal obligation to put in place a process to prevent 
wrongdoing or abuse to the youth entrusted to our care.  As part of the Screening Process 
all adults working with the cadet organization are now required to provide a current 
Police Records Check and Vulnerable Sector Screening report. 
 
3. We ask your cooperation in conducting this screening process and returning the 
report to the Regional Cadet Support Unit in the envelope provided.  All replies will be 
treated with the strictest confidence. 
 
4. The information requested includes the following: 
 

a. Criminal convictions; 
b. Outstanding charges; 
c. Pardoned sex offences listed under the schedule of the Criminal Records 

Act; 
 

CONSENT AND AUTHORIZATION FOR DISCLOSURE OF INFORMATION TO 
NATIONAL DEFENCE 
 
I hereby authorize the full disclosure of police information relating to criminal 
convictions, outstanding criminal charges or other criminal records information recorded 
in my name and identified during the course of the Police Records Check and Vulnerable 
Sector Screening verification to the Department of National Defence and Canadian 
Forces (DND/CF).  I authorize the DND/CF to collect this information for purposes of 
assessing my suitability to work with cadets. 
 
____________    ____________________________________ 
                Date                    Member’s Signature 
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MODÈLE : DEMANDE D’EXAMEN PRÉALABLE D’AGENTS APPELÉS À 
TRAVAILLER AUPRÈS DES PERSONNES VULNÉRABLES 
 
1. La présente atteste que  _______________ ________ __________________ 
           Numéro matricule       Grade    Nom 
est membre du Cadre des instructeurs des cadets, élément des Forces canadiennes qui se 
spécialise dans l’administration, l’organisation, l’instruction et la supervision des cadets, 
à savoir de jeunes Canadiens âgés de 12 à 18 ans. 
 
2. Voulant assurer la protection et la sécurité des cadets et prévenir tout abus ou 
écart de conduite à leur égard, et ce en vertu d’une obligation morale, éthique et légale, le 
ministère de la Défense nationale a mis en place un processus d’examen préalable dans le 
cadre duquel tout adulte travaillant au sein de l’Organisation des cadets doit maintenant 
fournir un rapport de vérification du casier judiciaire et d’habilitation à travailler auprès 
des personnes vulnérables (VCJ/HPV). 
 
3. Le Ministère compte sur votre coopération dans la conduite de cet examen 
préalable et vous demande d’acheminer le rapport à l’Unité régionale de soutien aux 
cadets dans l’enveloppe prévue à cet effet. Tous les rapports seront reçus à titre 
strictement confidentiel. 
 
4. Les renseignements demandés englobent les éléments suivants : 
 

a. Condamnations au criminel 
b. Accusations en instance 
c. Réhabilitation de condamnations pour infractions sexuelles énumérées 

dans l'annexe de la Loi sur le casier judiciaire.    
 
 

CONSENTEMENT À DIVULGUER DES RENSEIGNEMENTS À LA DÉFENSE 
NATIONALE 
 
Je, soussigné(é), consens à la divulgation complète de renseignements judiciaires au sujet 
des condamnations pour infractions criminelles, des cas en instance ou de tout autre 
antécédent pénal rattachés à mon nom et transmis au ministère de la Défense nationale et 
des Forces canadiennes dans le cadre de la vérification du casier judiciaire et de 
l’habilitation à travailler auprès des personnes vulnérables. J’autorise le MDN et les FC à 
réunir/recueillir ces renseignements afin de pouvoir évaluer ma convenance à toute 
affectation auprès des cadets. 
 
____________    ____________________________________ 
                Date               Signature (militaire) 


